
 

  

 
 

Technische Vragen Raadsvoorstel woningbouw Hof van Poortugaal 

Indiener Fractie EVA 

datum 26 november 2023 

 
Op 4 december 2023 spreekt de raad in commissie over de woningbouw  Hof van 
Poortugaal.   
Vooruitlopend hierop heeft de EVA fractie de volgende vragen aan het college: 
 
 

1. In het voorstel staat dat 35% van de kosten voor de aanleg van de ontsluitingsweg 

voor rekening van de gemeente Albrandswaard komen. In het voorstel wordt 

gesproken  over een investering van E 2.310.000. Betekent dat dat hier 35% voor 

onze gemeente komt of  komt dit gehele bedrag voor rekening van de onze 

gemeente? 

2. Wat betekent het dat er een bandbreedte van 40% wordt aangehouden door bureau 

Goudappel en waarom wordt hiervoor gekozen?   

3. Mocht de weg inderdaad 40% duurder worden, hoe worden dan de meerkosten 

verdeeld tussen Antes en de gemeente Albrandswaard? 

4. Wordt de huidige toegangsweg verbreed voor tweebaansverkeer en worden er 

snelheidsbeperkende maatregelen genomen? 

5. Is het binnen het beschikbare budget mogelijk om een aparte rijstrook met 

bestemming parkeerplaats naast de toegangsweg aan te leggen om doorgaand 

verkeer zoveel mogelijk te ontlasten? 

6. Worden er ook separate fietsstroken aangelegd? 

7. Worden er ook binnen beschikbaar budget preventieve maatregelen genomen rond 

de velden om ballen die buiten het veld kunnen komen op de rijbanen? 

8. Komen er bij het sportpark extra parkeerplekken bij en zo ja hoeveel? 
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